
Referat fra fagutvalgsmøte, Institutt for geofag, 24.9.2012 

Geofaglig fagutvalg 

Til stede: 

 

Rikke Avaldsnes Kjetil Stokkeland Tobias Litherland Tord Solvang 

 

Solveig Helland Jonas Thu Olsen Mari Roen Velo Anna Tøraasen 

 

Robin Svennungsen Marco Westergren Kristine Ekseth Fredrik Wesenlund 

 

Edi Hasic 

 

Møteleder: Marco Westergren 

 

Referent: Fredrik Wesenlund 

 

 1.Godkjenning av innkalling. 

  a.   Ja. 

 2. Godkjenning av referat. 

  a.   Vet ikke 

 3. Post til fagutvalget. 

  a.   To UNI-forum. 

 4. Verv 

  a. Instituttrådet 

 Vervet er tildelt Marco Westergren og Solveig Helland. Vara er Robin Orre 

Svennungsen og Tord Solvang. 

  b. LAMU 

 Vervet er tildelt Tord Solvang. 

  c. TU 

 Vervet er tildelt Marco Westergren (midlertidig). 

  d. PUU 

 På masternivå: Kristine Ekseth. Vara er Tobias Litherland. 

 På bachelornivå: Edi Hasic. Vara er Kjetil Stokkeland. 



 5. Nett-tilgang 

  a. IG_felles 

 Liste med brukernavnene til GFU-medlemmer har kommet inn, og personer 

som ikke har tilgang til hjemmeområdet får mulighet til adgang. 

 6. Excel-kurs 

  a. For de interesserte. 

 Tiltenkt førsteårsstudenter, men andre har også mulighet til å delta da Excel-

kunnskapene til studentene generelt ikke er top-notch. 48 personer har 

mulighet til å delta på dette kurset som arrangeres (trolig) mellom 15. - 19. 

Oktober. Tiltenkt datalab er termlaben ved Abelstua, men muligens også 

datalaben på Kristine Bonnevies Hus. Litt blæsting må til (Facebook, tavle på 

Geoinstituttet, etc) 

 7. ZEB 

  a. Dugnad! 

 Holdes (trolig) i perioden 15. - 19. oktober. 

  b. Rot på kjøkkenet. 

 i. Forslag om å ta med eget bestikk og tallerkener etc. og fjerne alt som blir 

satt igjen i kummen/kjøkkenbenken da det er problemer med rot på kjøkkenet 

som følge av at få til ingen gidder å rydde etter seg. 

 8. Møte 

  a. PUU 

 8 saker. Bachelorprogrammet endres fra 2014. Da skal alle ha 20-30 

studiepoeng i  matte. Det blir satt tak på hvor mange studenter som kan velge 

de mest populære studieretningene, slik at de med best karakter kommer inn 

på de mest populære studieretningnene. Taket vil være på 40 studenter. 

 Snakk om å øke inntaket av studenter til 80 plasser på bachelorstudiet. Ikke 

mangel på kapasitet, men kanskje mangel på plass. 

 GEO1030-emnet er per dags dato «overflødig» i geosammenheng. Har vært 

snakk om å endre på emnet til fordel for studenter som vil gå på metOS. 

 GEO4011-emnet er omdiskutert. Er i konflikt med Svalex-programmet. 

Valerie Maupin nevnte på å dele emnet i to for å tilrettelegge mer for 

studentene. Snakk om at Korfu skulle ta seg av geologi-biten og Ole Humlum 

skulle ta seg av geografi/geomatikk-biten. 

 15.Neste møte 

   


